



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 26-11-2024 08:53:32 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: AM 08:53:32 2024-11-26 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 25-11-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 2024-11-25
Non-recurrent transactions, which might affect the profits of the Company or the financial position thereof	العمليات ذات الطبيعة غير المتكررة والتي قد يكون لها اثر مادي على أرباح الشركة أو مركزها المالي
With reference to the decision of the Board of Directors of Dar Al-Aman Islamic Finance Company PJSC dated 31/08/2023, which included approval for the sale of plot No. 74, Basin 8, Umm Rajm, Al-Fuheis village, from Al-Salt lands, procedures for transferring ownership of the duly described plot of land to one of the buyers have been completed. In the amount of 2,960,625 dinars, the price was received, noting that the cost of its ownership amounted to 1,835,868 dinars according to the company's records, and accordingly; The net profit from selling the piece becomes 1,124,757 dinars	بالإشارة إلى قرار مجلس إدارة شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي ش م ع بتاريخ 2023/08/31 والمتضمن الموافقة على بيع قطعة الأرض رقم 74. حوض 8 أم رجم، قرية الفحيص من أراضي السلط فقد تمت إجراءات نقل ملكية قطعة الأرض الموصوفة حسب الأصول لأحد المشتريين وبمبلغ 2,960,625 دينار وقبض الثمن، علماً بأن تكلفة إستملاكها بلغت 1,835,868 دينار حسب سجلات الشركة، وعليه؛ فإن صافي ناتج بيع القطعة يصبح 1,124,757 دينار
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني